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ZORAN ŠAMI O HAPŠENJU BRAĆE BANOVIĆ: 
PONIŽAVAJUĆE ZA JEDNE I ZA DRUGE 

  
 

I ovaj slučaj pokazuje da se ovako dalje ne može i da nam je zakon o 
saradnji sa Hagom neophodan. 

SLUČAJ braće Banović je izveden tako da vlasti BiH, ako hoće da 
budu iole cinične, mogu s velikim razlogom da protestuju, što je 
Jugoslavija dvojicu njihovih državljana izručila trećoj zemlji, a mogli 
smo da ih izručimo njima - izjavio je juče Zoran Šami, potpredsednik 
DSS i dodao da je hapšenje izvedeno na način koji je ponižavajući za 
uhapšene i za one koji su hapsili. 

Funkcioner DSS je istakao da se, po oceni stranke, ovako dalje ne 
može, da zakon o saradnji sa tribunalom u Hagu mora biti što pre 
donet i da oni koji upravljaju važnim sistemima, kao što su pravosuđe 
i policija, moraju da usklade svoje delovanje sa zakonom, a ne da 
zavise od volje i mišljenja jednog političara ili stranke. 

- Zakon o saradnji sa haškim sudom nam je neophodan upravo da 
bismo pružili punu pravnu sigurnost običnim ljudima, kojima ne 
znamo ni imena, a koji bi mogli, s razlogom ili bez njega, da budu 
optuženi za zločine na prostoru bivše Jugoslavije - naglasio je Šami. 

Upitan da prokomentariše protest pripadnika „Crvenih beretki”, 
funkcioner DSS je rekao da nijedna politička stranka ne treba da se 
meša u bilo čije proteste, bilo da je reč o radnicima sindikalcima, a 
kamoli u ovako osetljivom slučaju, kada je reč o protestu pripadnika 



specijalnih jedinica policije. Šami je, na kraju, dodao da je razlog za 
ovakav protest „Crvenih beretki”, verovatno to što su ljudi povređeni 
načinom na koji je ta jedinica upotrebljena u ovom slučaju. 
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